



慈濟多倫多人文學校 Tzu Chi Academy For The Humanities in Toronto

上課地點 Sir John A. Macdonald Collegiate Institute
2300 Pharmacy Ave. Scarborough M1W 1B3
Tel 647-888-2889(週日專線 School hours only), 416-886-8886 (office)
Website: http://www.tzuchieast.ca/index.php/tzu-chi-academy/toronto_academy

2019-2020 學年招生註冊說明

慈濟多倫多人文學校成立二十餘年，引用獨有的靜思語教學，教導學生生活倫理觀念和為人處事的原則，學習知足、感恩、善解、包容，使其在大愛和感恩的環境中成長，成為健康、快樂、充滿希望的未來社會棟梁。

目前學校正在辦理 2019-2020 學年度新舊生報名註冊手續。

開學時間：2019 年 9 月 15 日

上課時間：每週日上午 9:00--11:50 (2019 年 9 月 15 日起至 2020 年 5 月 31 日止，共 30 週)

上課地點：2300 Pharmacy Ave. Scarborough, ON M1W 1B3

聯絡方式：416.886.8886 | tzuchitoronto@tzuchi.ca | Office: 171 Delhi Avenue, Toronto, ON M3H 1A7

教學內容：

- 中文課程：華語正體字教學為主，加以活潑的上課方式，增進學生中文的聽、說、讀、寫能力。
- 品德教育：以慈濟人文課程及靜思語好話為補充教材，將生活實踐融入教學當中，加強學生品格教育，啟發智慧良能，是慧心獨創的新教材與教學法。
- 人文薰習：手語、花道、茶道、心素食儀等課程，涵養藝術人文氣息。

招生對象：

- 學校開設從幼兒班至十年級班（按照程度分班）及華語會話班，凡四歲及以上學童及成人均歡迎報名就讀。

費用明細：

- 學雜費：\$330.00（包含學費、課本、靜思聯絡簿、作業簿等）。同一家庭之第三位學生就讀本校，可享受學雜費優惠為\$310.00，第四位為\$300.00（依姓氏及居住地址判定）。
- 制服：夏 15 元，冬 30 元（上學期間學生著學校制服）

報名註冊方式：

- 資料準備：填妥“註冊報名表”，學費和制服費（若支票支付請分開）。
支票抬頭請開立 **B.T.C.A.F.T.H**，請註明學生姓名和班級。
- 報名地址：上課期間請至：2300 Pharmacy Ave. Scarborough, ON M1W 1B3
非上課時間請至：171 Delhi Ave, Toronto, ON M3H 1A7 | 416-886-8886

感恩您對慈濟人文學校的肯定與鼓勵，期盼與您一同努力，讓我們的孩子在大愛和感恩中快樂地學習與成長。

敬祝 福慧雙修

慈濟多倫多人文學校 敬啟



慈濟多倫多人文學校 Tzu Chi Academy For The Humanities in Toronto

上課地點 Sir John A. Macdonald Collegiate Institute
2300 Pharmacy Ave. Scarborough M1W 1B3
Tel 647-888-2889(週日專線 School hours only), 416-886-8886 (office)
Website: http://www.tzuchieast.ca/index.php/tzu-chi-academy/toronto_academy

School Year 2019-2020 Registration Notice

The academy emphasizes humanistic studies and teachings through Jing-Si Aphorisms. Our objectives are geared toward the cultivation of a humanitarian spirit; of generosity, gratitude, understanding and tolerance. We aim to create an environment enriched by love and care for our children to grow up healthy, happy and successful. New and existing students' registration for academic year of 2019-2020 starts now.

Commencement: September 15th, 2019

Class time: 9:00am--11:50am every Sunday mornings

Total 30 weeks, from September 15th, 2019 to May 31st, 2020

School Address : 2300 Pharmacy Ave. Scarborough, ON M1W 1B3

Contact : 416.886.8886 | tzuchitoronto@tzuchi.ca | Office: 171 Delhi Avenue, Toronto, ON M3H 1A7

Contents of the Curriculum:

- Chinese curriculum: Based on textbooks published by the Overseas Compatriot Affairs Commission (OCAC), we adopt a lively teaching style to build students' listening, speaking, reading and writing abilities.
- Character education: Based on the Tzu-chi humanistic curriculum, Jing-Si Aphorisms and actual experience from real life, we instill in our students the basic human values and develop strong moral character for them.
- Humanistic education: Based on teachings of sign language, flower art, and tea performance, we develop students' art and humanistic temperament.

Candidates for Enrollment:

- Students are divided into different classes according to their Mandarin levels. Our classes are designed for children from four-years-old (JK) to Grade 10. Conversation classes are also available for adults.

School fees:

- Tuition: \$330.00 (whole school year). Special rate of \$310.00 will be applied for the third child from the same family, and \$300.00 for the fourth (must be from same family and reside at the same address)
- Uniform: \$15 for summer shirt and \$30 for winter long-sleeve shirt

Registration:

- Please complete registration form and prepare fees (please separate tuition and uniform if paid with cheque). Cheque payable to: **B.T.C.A.F.T.H.** Please indicate student name & class.
- Address: 2300 Pharmacy Ave. Scarborough, ON M1W 1B3 (school time)
Or: Tzu Chi Office, 171 Delhi Avenue, Toronto, ON M3H 1A7 (Weekdays) | 416.886.8886

Thank you for your trust in Tzu Chi. With joint effort between us, we will make our children learn and grow happily in an environment with great love and care.

Sincerely,

Tzu Chi Academy of Humanistic Studies in Toronto